
ACTA DE LA REUNIÓ COMISSIÓ MÀSTER 16/12/2019 
 
Assistents: Ileana Bladé, Bernat Codina, Joan Bech, Yolanda Sola, Chloé Prodhomme, Javier            
García-Serrano, Raul Marcos, Maria Rosa Soler.  
 
1) Actualització sobre la matriculació (abandons, notes parcials, casos problemàtics, etc) 
La coordinadora (IB) informa que dos alumnes, CM i DT, han abandonat el Màster, la primera                
sense explicacions (però sabem que per motius de feina) i la segona per incompatibilitat amb la                
seva trajectòria esportiva professional. Es comenta que eren casos insalvables, ateses les            
circumstàncies i el fet que mai van demanar ajuda. 
 
2) Valoració primer semestre per part dels alumnes (reunions amb la coordinadora) 
La coordinadora fa un resum dels comentaris que han fet els alumnes durant les entrevistes               
presencials que ha dut a terme aquest mes. En general els alumnes estan satisfets i les                
valoracions dels professors són molt positives. Només expressen una mica de confusió pel fet de               
cursar radiació en dos assignatures (MF i CiCC), part de la qual prové del propi desconeixement                
dels alumnes sobre la relació entre el clima i els processos radiatius. S’acorda fer una reunió                
entre els professors de CiCC, MF, FC i VC per tal de veure si es podria re-estructurar millor el                   
temari de clima.  
 
3) TFMs (criteris):  
Es discuteix sobre la necessitat d’establir criteris clars pel que fa a les preguntes que el tribunal                 
de TFM pot adreçar als alumnes al final de la presentació oral. Es decideix que és pertinent fer                  
preguntes de caire general sobre aspectes del TFM relacionats amb els continguts de les              
assignatures cursades al Màster, i que, a partir d’ara, així constarà a les instruccions (Metacurs               
del Màster). Pel que fa a possibles aportacions o valoracions del tutor, el coordinador de TFMs                
(BC) proposa continuar com fins ara i fer-les en privat després de la defensa, si escau. Afegeix                 
que casi sempre hi ha acord entre les notes emeses pels dos membres del tribunal i per tant                  
rarament ha d’intervenir per tal de què es reconsideri la nota. S’aprova la proposta.  
 
4) Informe de Seguiment del Màster: 
La coordinadora informa que està enllestint l’Informe de Seguiment on cal fer un anàlisi de les                
febleses detectades per l’AQU i pel propi professorat i fer propostes de millora. La única millora                
obligatòria era ajustar el nombre de places oferides a la demanda i això ja es va fer fa 2 cursos                    
(ara només n’oferim 20).  
 
5) ERASMUS+ CLIMAST 16 
La coordinadora informa que ens han concedit un projecte ERASMUS+ juntament amb les             
Universitats de Salento i Aix-en-Provence&Marseille: CLIMAST: Interdisciplinary training in         
climate sciences for master students, conjuntament amb el Màster de Ciencies del Mar de la               
UB. La coordinadora dona detalls del projecte que durarà 3 anys i consistirà de dos activitats de                 
“training” per any per 18 estudiants dels 4 Màsters que vulguin complementar la seva formació.               
La primera activitat (sobre comunicació en l'àmbit del clima) sempre es durà terme a la               
Universitat de Aix en Provence, però el curs 2020-2021 la segona activitat (una experiència              
pràctica en recerca sobre el clima) tindrà lloc la UB.  


